
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 26. september 2023 

Til stede: Maria Brünner, Per Heskjær, Mette Thomas, Jens Kragh-Asbæk og Birthe Petersen 

Afbud: Morten Bjørn, Christian Wolff-Petersen og Annette Christiansen 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer 
2. Besøg af Leif, der fortæller om IT-sikkerhed 
3. Indskrivning i Børnebio  
4. Udskiftning af vinduer i stuehuset 
5. Opsamling på kulturnatten 
6. Mulighed for pause i film over 3 timer  
7. Parkering Lindevej  
8. YouTube  
9. Indkøb af ekstra askebæger og håndklædeholder  
10. Defekt nyt toilet  
11. Eventuelt 

Referat 

Ad. 1. Valg af ordstyrer 

Jens blev valgt 

Ad. 2. Besøg af Leif, der fortæller om IT-sikkerhed 

Leif fortalte om IT-sikkerhed i relation til foreningsarbejde. 

Ad. 3. Indskrivning i Børnebio 

Der er solgt 110 billetter til om onsdagen og 65 til om torsdagen i efterårssæsonen 2023. 

Ad. 4. Udskiftning af vinduer i stuehuset 

Kino har indhentet to tilbud på udskiftning af vinduer i stuehuset. Det blev besluttet at vælge det billigste 

tilbud, som består af udskiftning af vinduerne i stueetagen både mod gaden og gården. Finansieringen sker 

via den pulje, der er afsat til vedligeholdelse. Arbejdet forventes at blive udført i løbet af efteråret, men det 

afhænger af, hvor hurtigt det er muligt at skaffe vinduerne. 

Ad. 5. Opsamling på kulturnatten 

Der var mange besøgende og det fungerede godt med de korte film til børnene. Der blev solgt for få pølser i 

forhold til arbejdet. Til gengæld blev der solgt tre anker øl. Næste år skal det overvejes, om fadøllene skal 

sælges udenfor for at tiltrække flere, og så skal der kun sælges Classic. Omsætningen var på 13.000 kr.  

Afholdelse af kulturnatten kræver, at der er flere frivillige som hjælper til. Ellers bliver det en meget lang dag 

og aften for de få frivillige/bestyrelsesmedlemmer, der er tilstede. 

Ad. 6. Mulighed for pause i film over 3 timer 

I efteråret vises en film som er næste tre en halv time lang. Her bliver der indlagt en pause på 15 minutter, 

hvor kiosken holder åbnet. 

Ad. 7. Parkering Lindevej  

Ved større arrangementer i Kino kan der være en del parkerede biler på Lindevej. Vejen er en offentlig vej og 

alle har lov at parkere der efter færdselslovens regler. Kino er ikke ansvarlig for de parkerede biler. 



Ad. 8. YouTube 

Det er muligt at hente YouTube-videoer ned til visning i Kino uden at skulle betale for det. 

Ad. 9. Indkøb af ekstra askebæger og håndklædeholder 

Jens køber et ekstra askebæger, der placeres udenfor og håndklædeholder til toilettet i stuehuset v. stuerne 

Ad. 10. Defekt nyt toilet  

Det toilet, der blev indkøbt og monteret på det store toilet ved siden af salen, er defekt. Jens indkøber et 

nyt toilet.  

Ad. 11 Eventuelt 

• Mandag den 27. november kl. 18.00 afholdes der arrangement for de frivillige. Efter et kort oplæg 
med orientering fra de forskellige arbejdsgrupper, vil der blive serveret mad. Maria og Per skriver 
ud til de frivillige.  De frivillige, der ønsker at deltage, skal tilmelde sig af hensyn til indkøb af mad.  

• Kino har fået en henvendelse fra et orkester, der ønsker at spille koncert i Kino. De spiller 60’er 
musik. Bestyrelsen afventer yderligere information førend der eventuelt indgås en aftale.  

Næste bestyrelsesmøde mandag den 30. oktober kl. 19.00. 

 

 


